
Orasul Oravita primeste 23 de milioane de lei

Scris de Administrator
Miercuri, 25 Ianuarie 2012

Presedintele Consiliului Judetean Caras-Severin, Sorin Frunzaverde a precizat ca, pe
langa banii care vor ajunge in oras de la Banca Mondiala, alte 23 de milioane vor fi
distribuite Oravitei, ca sa aiba o uzina proprie de apa.
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